

# ကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေး REGION'S HOSPITAL

Regions Hospital ဟုၣ်လီၤကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢပုၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲ, တၢ်ကဘၣ်ပတံထီၣ်အိၤဒဲလဲၣ်, ဒီးတၢ်ဂံၢ်ဒွဲး ကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလဲၣ်န့ၣ် တၢ်ပၤဖျါထီၣ်အိၤလၢပုၤပုၤဝဲၤ **Regions** အကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးဖိလစံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကမၤန့ၢ် ကျိုင်းစု တၢ်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးဖိလစံၣ် ဒီးလံၣ်ပတံထီၣ်တၢ်အကွဲးဒိကလီၤတဖၣ် လၢအ့ၤထၢန့ၢ်အလီၤ, လၢကမၤန့ၢ်ထီၣ် လံၣ်ကွဲးဒိတဖၣ် ခိဖျါလၢလံၣ်ပရၢ, မ့တမ့ၢ် ပတံ ထီၣ်အိၤခိဖျါလၢန **MyChart** စရိတက့ၢ်. လၢနကမၤန့ၢ်တၢ်မေးစာမေးလၢ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ် အတၢ်မၤအကျိၤအကျဲအဂီၢ်, ဝဲသးစူၤလဲၤကွၢ် မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိး **Regions** ဒဲလဲၣ်အံၤအသိးတက့ၢ်-

ပုၤယဲၤသန့- [Regions Patient Accounting Financial Assistance Programs](#)

တၢ်လီၤတၢ်ကျဲ- **Regions Hospital**  
**Patient Financial Service**  
**640 Jackson St**  
**Saint Paul, MN 55101**

လီၤတဲစိလၢတၢ်ဆဲးကျိးအဂီၢ်- ၆၅၁-၂၅၄-၀၈၄၂ (ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးလၢကျိုင်းစုဂ့ၢ်ဝီ)  
၆၅၁-၂၅၄-၄၇၉၁ (ကျိုင်းစုတၢ်မေးစာမေးလၢပုၤဆါအဂီၢ်)  
၈၇၇-၉၇၄-၃၆၀၀ (ကျိုင်းစုတၢ်မေးစာမေးလၢပုၤဆါအဂီၢ်-လီၤတဲစိကလီ)  
၆၅၁-၂၅၄-၁၆၈၄ (ဖဲး(စ)-ကျိုင်းစုတၢ်မေးစာမေးလၢပုၤဆါအဂီၢ်)  
၆၅၁-၂၆၅-၁၀၃၄ (သံကွၢ်နတၢ်လၢဘၣ်ဘၣ်လၢဒဲစ့ၤ)

**တၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်-** **Regions Hospital** ဂံၢ်ဒွဲးဝဲကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢပုၤဆါအဟံၣ်ဖိယိတၢ်ဟဲန့ၣ် လၢအထီၣ်သကြီၤဒီး တၢ်လၢပုၤကိးအိၤလၢ ဖဲၣ်ဒရဲၣ်တၢ်ဖျါတၢ်ယၢ်ပနီ (FPL) န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်လၢအဟံၣ်ဖိယိတၢ်ဟဲန့ၣ်စူၤန့ၢ်ဒီး FPL တၢ်ဖျါတၢ်ယၢ် ပနီ ၂၀၀%န့ၣ် ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မေးစာမေးလီၤတၢ်အပူၤအိၤကတၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢ FPL တၢ်ဖျါတၢ်ယၢ်ပနီ ၂၀၀%အဖိခိၣ်အဂီၢ်, ကျိုင်းစု တၢ်ဆိုင်ထွဲ မေးစာမေးပတံတီၢ်န့ၣ် ကဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢပုၤဆါအဟံၣ်ဖိယိတၢ်ဟဲန့ၣ်, ဟံၣ်ဖိယိတၢ်အနီၣ်ဂံၢ်, ဒီးတၢ်ဆါ ဟံၣ်တၢ်လၢဘၣ်ဘၣ်လၢဒဲစ့ၤလၢဒဲလၢဘဲ ပၤဖျါလၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢကမၤန့ၢ်အထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ် ဝဲသးစူၤကွၢ်သယဲၤဒီး **Regions** အကျိုင်းစု တၢ်မေးစာမေးဖိလစံၣ်တက့ၢ်. ပုၤဆါမ့ၢ်ဒီးန့ၢ်ဂီၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်လၢအလိၣ်မဲ **Regions** ဒီးမ့ၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး ကျိုင်းစု တၢ် ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးန့ၣ်, **Regions** တယုၤစ့အါန့ၢ်ကဒဲစရိထီၣ်လၢတၢ်ဆုၤ အိၤဆူပုၤဆါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ကျိၤဘၢဘၣ် န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကပတံထီၣ်အိၤဒဲလဲၣ်-** လၢတၢ်ကပတံထီၣ်ကျိုင်းစုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးအဂီၢ်, ပုၤဆါတဖၣ်ကဘၣ်မၤပုၤ တၢ်ပတံထီၣ်လံၣ်ကွၢ်ဒိ ဒီးဆုၤကဒါကုၤဆူ **Regions** ခိဖျါ **MyChart**, လဲၤဆုၤလၢနီၢ်ကစၢ်, ခိဖျါလံၣ်ပရၢ မ့တမ့ၢ် ခိဖျါ ဖဲး(စ) လၢတၢ်စူၤကလီၤတဲစိလၢထးအံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤကမၤန့ၢ်ထီၣ် ပုၤဆါ လၢကဟ့ၣ်လီၤလံၣ်တီၢ်လံၣ်မိလၢအပၤဖျါထီၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်တၢ်အုၣ်သး (ဒဲအမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒရဲၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်ခိသွဲတၢ်ဟ့ၣ်က့ၤစ့), လံၣ်တီၢ်လံၣ်မိတဖၣ်လၢ အ ပၤဖျါထီၣ်တၢ်ဖိတၢ်လံၣ်တဖၣ်တၢ်အုၣ်သး (ဒဲအမ့ၢ်စ့ပၤကီၤ/ခွဲးလဲးမးနီၣ်ဂံၢ်စရိတဖၣ်, စတီး(ခ) ဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤအိၤလီၤလၢကဟ့ၣ်စ့အုၣ်တဖၣ်) ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ကျိၤဘၢလၢအခဲအံၤ မ့တမ့ၢ် လၢအမၤအသးသ့ (ဒဲအမ့ၢ် **Medicaid, Medicare**, မ့တမ့ၢ် နီၢ်တကၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤ) န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးကျိးကျိုင်းစုဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်တဖၣ် သ့ခိဖျါ လီၤတဲစိမဲ ၆၅၁-၂၅၄-၀၈၄၂ န့ၣ်လီၤ. လၢကမၤန့ၢ်အထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ် ဝဲသးစူၤကွၢ်သယဲၤဒီး **Regions** အကျိုင်းစုတၢ်မေးစာမေးဖိလစံၣ်တက့ၢ်.

**တၢ်ကျိးထံတဖၣ်-** **Regions** အကျိုင်းစုတၢ်မေးစာမေးဖိလစံၣ်, တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်လံၣ်ကွၢ်ဒိ အတၢ်ကွဲးကျိးထံ, ဒီးတၢ်ကွဲးဖျါလၢကျိၤလၢ တၢ်န့ၢ်ပၢ်အိၤ ညီညီဖိတဖၣ် တၢ်မေးစာမေးအိၤလၢကျိၤတနီၤအဂီၢ် ဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢ ပုၤတတၢ်တဖၣ်လၢ **Regions** မေးစာမေးအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢကမၤန့ၢ် တၢ်ကျိးထံအကွဲးဒိတဖၣ်အဂီၢ်, ဝဲသးစူၤလဲၤကွၢ်မဲ **Regions** အပုၤယဲၤသန့ မ့တမ့ၢ် ယုၤထီၣ် တၢ်ကွဲးဒိခိဖျါ တၢ်စူၤကလီ တၢ်ဆဲးကျိး အဂ့ၢ်အကျိၤ လၢထးန့ၣ်တက့ၢ်.